
Lesko, dnia 28.02.2019 

Pan Dariusz Kotyła 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
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WNIOSEK 

W imieniu Zarządu Klubu LKS „SANOVIA" oraz swoim wnioskuję o interwencję 

w sprawie zwiększenia wsparcia finansowego na działalność statutową o 6500 zł na rok 2019, 

Jak wynika z Uchwały budżetowej Gminy Lesko na 2019r, dotacja celowa na 

finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom, 

zaplanowana została w wysokości 160000 zł. Po rozstrzygnięciu konkursu projektów na 

realizację zadania własnego Gminy Lesko w zakresie tworzenia warunków sprzyjających 

rozwojowi sportu Pan Burmistrz dokonał rozdziału na poszczególne stowarzyszenia kwoty 

150000 zł (Zarządzenie nr 19/11/2019 z dnia 7 lutego 2019 r.). Kwota 10000 zł nie została 

rozdzielona. 

W wyniku podziału LKS „SANOVIA" w Lesku przydzielono kwotę 54000 zł dla 

6 drużyn: czterem piłkarskim (dwie seniorskie i dwie młodzieżowe) oraz dwóm szachowym 

(seniorzy i juniorzy). Drużyna seniorska kobiet, drużyna młodzików oraz dwie drużyny 

szachowe rozgrywają swoje mecze na terenie całego woj. podkarpackiego, co wiąże się ze 

zwiększonymi kosztami transportu na  mecze (w jednej rundzie seniorki ok 1500 km, 

a młodzicy ok 1750 km). Klub LKS „SANOVIA" wnioskował o dotację w wysokości 66000 

zł, przy całości zadania 76000 zł. Przyznane środki w kwocie 54000 zł są zdecydowanie za 

niskie i mogą skutkować wycofaniem jednej z drużyn z rozgrywek. 

 

Radny Rady Miejskiej w Lesku 

Andrzej Buszta 


